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To: 5.1.2e
@minvws.nl]

From: 5.1.2e 5.1.2e

Sent: Thur 2/16/20 14:30 PM

Subject: RE: behoefte aan informatie over post covid + innovatie

Received: Thur 2/16/2023 7:14:30 PM

roEE
Stem 1dd maarmeteaf (is een hij trouwens).

Hiyj wil overigens langskomen over innovatie, dat heeft verder niet te maken met post Covid n [RES

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Onderwerp: RE: behoefte aan informatie over post covid + innovatie

Is het de bedoeling dat ik met haar afstem, wa ij in het MT wil aansluiten? Zal ik wachten totdat zij contact
hebben

gehad en verder met|ERER fstemmen? ioe: pA dan ook aansluiten in het MT? Hoe zal ik dit agendapunt noemen?

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie COVID-Zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haze [|

Verzonden: donderdag 16 februari 2023 16:07

@minvws.nl>

@minvws.nl 5.1.2e AEE @minvws.nl>;IEEE

Onderwerp: RE: behoefte aan informatie over post covid + innovatie

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

EEX

Uiteraard van harte welkom in ons MT!

Voor wat betreft post Covid is er een speciale pagina op rijksaverheid.nl, ontwikkeld in samenwerking van PDCZ, Communicatie, c

support en patiéntenorganisaties. Denk dat we hier met een slimme koppeling kunnen volstaan. Je kunt hierover schakelen met

5.1.2e (zij is er maandag weer).



969099

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)

Datum: donderdag 16 feb. 2023 11:29 AM

Aan; ECRFL CRI-CRECRIPI @ minvws.nl>

5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: behoefte aan informatie over post covid + innovatie

Ps qua context re: C-support, er ligt al een lijntje me 5.1.2e die ons eerder benaderde met de behoefte aan data over post

covid.

Mvg,

ver: INEEECIN
Verzonden: donderdag 16 februari 2023 10:10

5.1.2e 5.1.2e @ minvws.nl>

5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: behoefte aan informatie over post covid + innovatie

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

8 -
2 vragen voor jou:

-

zag datje daar best veel ervaring mee hebt gaaf! Graag zou ik een keer kennis maken om jouw behoefte te horen over

innovatie. Ik

o Is het mogelijk om wat in te plannen met jou hier over binnenkort?

o Eventueel kan ik ook een keer langs komen bij het MT?

-  Verder merken we dat er bij gebruikers van onze website mijn vraag over corona ook steeds meer vragen over post-covid

binnen komen

o Met wie bij jullie beleid / communicatie kunnen we verkennen hoe we deze groep het best kunnen ondersteunen?

o Enis het mogelijk om hier ook eens met c-support over te spreken?

Mvg,


